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Årsmöte för 2024 Utbygdens intresseförening 

Protokoll årsmöte 2025-03-26 

 

Närvarande: Lars Jakobsson, Kennet Engblom, Agneta Wallinder, Robert Olofsson, Marcus Wiberg, 
Johanna Andersson, Sten Forsgren, Kalle Norberg, Tomas Forsgren, Esbjörn Forsgren, Sabine 
Beckmann, Alexander Wagner, Göran Nilsson, Anders Norgren, Ulrika Norberg och Thomas 
Johansson. 

 

1. Thomas J öppnade mötet och hälsade alla välkomna till årsmöte. 
 

2. Mötet har blivit utlyst via facebookgruppen, hemsidan samt en skriftlig inbjudan som 
lämnats i brevlådor. Allt genomfört den 6/3 2025. Stadgarna säger att kallelse ska ske 
senast 8 dagar före ÅM. Årsmötet beslutade att kallelse utgått enligt stadgarna.  
 

3. Dagordningen godkändes. 
 

4. Till ordförande för mötet valdes Thomas Johansson och till sekreterare Ulrika 
Norberg. 
 

5. Till justerare för mötet valdes Kalle Norberg och Tomas Forsgren. 
 

6. Thomas J läste upp Verksamhetsberättelsen för verksamhetsåret 2024 som 
godkändes och lades till handlingarna. 
 

7. Thomas J redogjorde för bokslut 2024, resultat och balansräkning. Årsmötet 
beslutade godkänna och lägga det till handlingarna.  
 

8. Ulrika N läste upp revisionsberättelsen och Årsmötet godkände och fastställde 
densamma. 
 

9. Ett enigt Årsmöte beslutade om ansvarsfrihet för styrelsen 
 

10. Årsmötet beslutade att välja Annika Östberg, ordförande, och Thomas Johansson, 
kassör att företräda Utbygdens Intresseförening hos Swedbank var för sig, samt att 
Eva Lennartsdotter Åsander tas bort som företrädare för föreningen hos Swedbank. 
 

11. Beslutades ett omval på Thomas Johansson som kassör på två år. 
 

12. Beslutades ett nyval på Ulrika Norberg som styrelseledamot på två år. 
 

13. Sten Forsgren och Johanna Esbjörnsson valdes som styrelsesuppleanter på ett år. 
 

14. Beslutades ett omval på Kenneth Engblom som sammankallande i valberedningen på 
två år. 
 

15. Christina Forsgren och Cecilia Lideskog väljs som revisorer, vardera ett år.   
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16. Kalle Norberg väljs som revisorssuppleant på ett år. 
 

17. Medlemsavgiften fastställdes vara oförändrat, dvs 250 kr för 2025. 
18. Information från kommittéer.  

Kalle Norberg berättade om den nya appen för Grannsamverkan. Ett upplägg som 
ersätter tidigare upplägg. Årsmötet uppmanades att ladda ner appen och ansluta sig. 
Kalle Norberg är fortsatt kontaktperson. Information om appen måste spridas till alla 
medlemmar, förslagsvis i kommande medlemsutskick, på Facebook och hemsida. 
 

19. Ishockeyplanen diskuterades. Årsmötet anser att hockeyplanen är viktig för vår bygd 
och våra barn och ungdomar. Föreningen tar gemensamt ansvar för att området 
vårdas under barmarkssäsong. För vinterunderhåll, dvs skottning och spolning valdes 
en kommitté bestående av Tomas Forsgren, Kristoffer Larsson, Marcus Wiberg, 
Robert Olofsson och Kennet Engblom. Tomas F som sammankallande. Beslutades 
att även bjuda in fler till gruppen i kommande medlemsutskick. Befintlig belysning 
kräver en översyn. Beslutades att ansvarsgruppen gör en bedömning och 
återkommer med förslag till styrelsen om eventuella inköp. Allt i akt och mening att 
hockeyplanen fortsatt ska vara en viktig del av föreningens verksamhet och som vi 
därför kan söka bidrag för att sköta och underhålla.  
 

20. Aktiviteter 2025: Styrelsen planerar för sedvanlig städning och underhåll av 
badstranden och hockeyplan, valborgsfirande, cykelfest och whiskeyprovning. Fler 
frivilliga att ordna detta behövs. 
 

21. Övriga frågor:  
-     Lars Jakobsson informerade om Årsmöte för Bygdsam kommer att ske 2/4 2025 i 
Näske Bygdegård. Närvara kommer även Göran Arnmark från Sidensjö Sparbank 
som kommer att informera om föreningsbidrag från banken. Uppmanade föreningen, 
styrelserepresentant eller medlem att delta i den informationen. 
- Ordningsregler för badstranden diskuterades. Styrelsen uppmärksammades på 

behov av att skylta ordningsregler, typ fiskeförbud från brygga och strand samt 
förbud att bada hundar. (Esbjörn F erbjöd hundägare att bada hundar vid hans 
strandlinje.) 

22.  Thomas Johansson tackade Johanna Andersson och Emil Esbjörnsson för att vi fick 
hålla årsmötet i deras fina loge. Tackade alla deltagare och avslutade årsmötet. 

 

 
____________________________  ____________________________ 
Thomas Johansson    Ulrika Norberg  
Mötets ordförande   Mötets sekreterare 
  
 
 
____________________________  ____________________________ 
Kalle Norberg   Tomas Forsgren 
Mötets justerare   Mötets justerare 
  
 


